
… który mnie umacnia
Bożego wsparcia potrzebujemy we
wszystkim. Mówimy: Człowiek jest
tylko  człowiekiem.  Wytrzymałość
ludzka  ma  swoje  granice,  choć
jesteśmy w stanie znosić różne
przeciwności, nawet te, które są
ponad  nasze  siły.  Trudno
powiedzieć,  skąd  pochodzą  owe
przeciwności,  czy  z  naszego
wnętrza, z nas samych, czy spoza nas, ze strony innych ludzi.
Niby ze strony innych ludzi, choć często to, co ktoś znosi
łatwo, dla innego okazuje się ponad siły i łatwo się załamuje.
Św.  Paweł  mówi:  Wszystko  mogę  w  Tym,  który  mnie  umacnia.
Trzeba więc pytać nie tyle o to, gdzie leży źródło naszych
słabości i załamań, ile o to, gdzie znajduje się źródło naszej
mocy.  Apostoł  Paweł  wskazuje  na  Pana  Jezusa,  który  go  we
wszystkim umacnia. Biedny ten człowiek, który liczy tylko na
siebie, który patrzy tylko na swoje możliwości. Rzeczywiście,
każdy powód, każda sytuacja może być dla człowieka źródłem
załamania,  zwłaszcza  gdy  otaczają  go  ludzie  fałszywi  i
chłodni. Poniekąd wszyscy obracamy się w takim świecie. Taka
jest charakterystyka, uroda tego świata, w którym przeżywamy
nasze  życie.  Pan  Jezus  przeszedł  to  wszystko  przed  nami,
wszystkiego tego doświadczył, od ludzi. O wiele bardziej niż
my sami. Nie warto stawiać na człowieka, największy przyjaciel
od ciebie się odwróci, a cóż dopiero wróg. Lepiej postawić na
Boga, który nas umacnia. [prob.]
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